
Fra: Inge Johs. Reigstad <ingejohs@hotmail.com>
Sendt: 23.10.2023 15:03:50
Til: Runar Ludvigsen <runar.ludvigsen@osteroy.kommune.no>, LEI-FO <LEI-
FO@ONLINE.NO>
Kopi: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no>
Emne: Re: Eldreråd og RFF - vurderinger for periode 2023-2027

Hei. I denne perioden som jar vore så har den vore litt spesiell, både med pandemi og situasjonen 
i Eldrerådet. Eg meiner, som eg alltid har gjort, at vi må ha begge råda. Mvh Inge Johs. 

MVH
Inge Johs. Reigstad
From: Runar Ludvigsen <runar.ludvigsen@osteroy.kommune.no>
Sent: Monday, October 23, 2023 11:07:42 AM
To: LEI-FO <LEI-FO@ONLINE.NO>; ingejohs <ingejohs@hotmail.com>
Cc: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no>
Subject: Eldreråd og RFF - vurderinger for periode 2023-2027 
 
Hei 😊

Jeg ønsker å høre med dere ang mulighet for å slå sammen rådene for kommende periode.

Jeg mener at det er mye som taler for å slå disse rådene sammen til et felles/samlet råd, og det er åpning 
for å gjøre dette i §4 https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2019-06-17-727

For min del så ser jeg ikke nytteverdien av å ha to separate råd, hvertfall slik det har fungert denne 
perioden, om man ser bort fra en mulig symbol-effekt. Rådene har denne perioden hatt felles møter og 
ser stort sett de samme behovene. Det er ikke det at rådene er helt like, men slik jeg ser det er det for 
lite som skiller interessene til rådene og det er tillegg ikke så stor interesse (hvertfall slik jeg kjenner det) 
til at det også er behov eller nødvendig å ha to råd. Uansett vil et felles råd fortsatt dekke 
interesseområdet for begge gruppene (eldre og mennesker med nedsett funksjonsevne). Det vil sikkert 
være mulig å fortsatt fylle to hele råd, men igjen: jeg ser ikke at det hverken er nødvendig eller behov for 
det. Denne perioden har rådene hatt 6 medlemmer hver, så dersom man går over til et samlet råd kan 
man selvsagt ha et større samlet råd dersom det er behov eller ønsket.

Dette var mine tanker 😊 Hva tenker dere?

Det er uansett heradsstyret som i så fall avgjør en slik endring og valnemnda går nå snart i gang med 
arbeidet med å innstille på medlemmer. Om dere er enig i at vi for neste periode kan ha et fellesråd så 
tenker jeg at dere (evt. via meg) sender dette som et ønske, eller en innstilling, til valnemnda og at de 
videre innstiller på dette til heradsstyret som tar endelig avgjørelse.

Hører fra dere 😊
 
 
Beste helsing
 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flovdata.no%2Fdokument%2FSF%2Fforskrift%2F2019-06-17-727&data=05%7C01%7Crunar.ludvigsen%40osteroy.kommune.no%7C7b24fbd3c2704ca9d7cc08dbd3c87f2f%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C638336630302188519%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=MMr2j92lIEbLn52q4FoM2KWla39X41tPU3xUkex090Y%3D&reserved=0


Runar Ludvigsen
Rådgjevar – Politisk-adm. sekretariat

94 80 41 08

56 19 21 36

Eg gjer merksam på at dette er ei offentleg e-postadresse; både inngåande og utgåande e-post vert
vurdert for journalføring i kommunen sitt sak-/arkivsystem og kan verte offentleggjort i tråd med
offentleglova.
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